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Concrete vragen   
Dit is allemaal in lijn met het reeds gevoerde overleg (alweer vele 
maanden geleden) waar enkele raadsleden bij aanwezig waren.  
Die raadsleden zij ook aanwezig geweest bij het gesprek met de 
corporaties.  
Daarbij is ook al gepraat over rekenmethodes voor exploitatie en 
overdracht. 

 
Mijn vraag is waarom het overleg afgelopen donderdag 1-11-2018 
hierover geheim moest zijn. Zelf verneem ik graag wat er vanaf 
februari jl is gebeurd. 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 8-11-2018 

Advies:  
 

Het overleg van 01-11-2018 was niet geheim. Er is een voorstel 
gedaan voor een vervolgoverleg met de factievoorzitters om 
woonwagenzaken te bespreken. Op verzoek van de fractievoorzitters 
zijn we echter aangesloten bij het Presidium. De presentatie die daar 
is gegeven is doorgestuurd met de afspraak deze verder te 
verspreiden binnen de fracties. In deze presentatie wordt de gehele 
stand van zaken besproken. 

 
A.g.v. het feit dat de gemeente Leudal lange tijd niet voldoende in 
verbinding is geweest met haar woonwagenbewoners is 
geconstateerd dat er weinig tot geen inzicht is en op alle vlakken een 
inhaalslag gemaakt dient te worden.  
Tot mei 2018 zijn in de organisatie slechts 1 á 2 dagen per week 

beschikbaar geweest voor woonwagenzaken. Deze tijd is zo goed als 
volledig opgegaan aan het oppakken en oplossen van zeer 
langlopende en complexe casussen die ontstaan zijn doordat de 
gemeente niet voldoende in verbinding is geweest met de 
woonwagengemeenschap. Een aantal van deze casussen zijn nog 
lopende. 
De gemeente Leudal heeft er vervolgens voor gekozen een vaste 



medewerker aan te stellen die onder andere woonwagenzaken als 

taakveld heeft. Zodoende is Evianne Magermans per mei 2018 
gestart als Beleidsmedewerker Veiligheid en Woonwagenzaken. De 
directe collega die de functie van Beleidsmedewerker Veiligheid 
uitvoert is langdurig ziek geweest. Deze collega was reeds ziek 
tijdens de start in mei waardoor veel taken op gebied van openbare 
orde en veiligheid opgevangen zijn moeten worden. Logischerwijs is 

daardoor minder tijd overgebleven om met woonwagenzaken aan de 
slag te gaan. 
 
Woonwagenzaken is daarnaast sterk in ontwikkeling geweest dit jaar. 
Het college wil met deze ontwikkelingen rekening houden en niet 
overhaast maar weloverwogen beleid opstellen. Geconstateerd is dat 

er eerst inzicht dient te zijn op de diverse domeinen. Er dient een 
woonwensenonderzoek en 0-meting uitgevoerd te worden waarvoor 
het noodzakelijk is een ervaren medewerker in te huren. Deze 
medewerker, Dennis Kilsdonk, is m.i.v. oktober gestart.  
Op 11 oktober is de woonwagengemeenschap gestart met de 

demonstratie. De genoemde medewerkers woonwagenzaken zijn hier 
enkele weken mee bezig geweest en in gesprek gegaan met de 

woonwagengemeenschap. De gemaakte afspraken zijn meegenomen 
in de planning. 
Deze planning is 1 november uitvoerig besproken en terug te vinden 
in de presentatie. Hierin is ook nogmaals aangeven dat het proces tot 
overdracht van de locaties aan woningcorporaties een zeer complex 
proces is dat jaren in beslag neemt. De processen om te komen tot 
volledig nieuw beleid dat aan diverse voorwaarden voldoet, het in 

kaart brengen van de behoefte aan standplaatsen, uitvoer van een 
nulmeting op alle domeinen, normalisering van alle 
woonwagenlocaties en het proces tot overdracht van de locaties aan 
woningcorporaties lopen parallel aan elkaar en hebben ook invloed op 
elkaar. Zoals eerder aangegeven is geconstateerd dat de gemeente 
Leudal nog een inhaalslag te maken heeft voor de concrete 

onderhandelingen met corporaties gestart kunnen worden. Daarnaast 

zorgt het door het ministerie van BZK opgestelde beleidskader tot 
grote verdeeldheid tussen gemeenten, het rijk en andere betrokken 
instanties zoals de VNG. Hetgeen de uitvoer sterk bemoeilijkt. 
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